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1  Ενστάσεις γιατρών για «Αγίο Παύλο»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Επιφάνεια: 77.04 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΡΙ ΕΝΤΑΞΗΣ ΣΤΟ ΕΣΥ

Ενστάσεις γιατρών 
για «Αγιο Παύλο»
Σοβαρές ενστάσεις για τον τρόπο 
ένταξης ίου νοσοκομείου κρατου
μένων Κορυδαλλού «Ο Αγιος Παύ
λος» στο ΕΣΥ εκφράζουν οι γιατροί 
του Κρατικού Νοσοκομείου Νίκαιας, 
που κατηγορούν ίο υπουργείο Υγεί
ας όχι απλώς μετατρέπει το δικό 
τους νοσοκομείο σε νοσοκομείο 
κρατουμένων. Αιτία είναι το πρό
σφατο έννραφο του υπουρνείου Δι
καιοσύνης προς τη διοίκηση ίου 
Κρατικού Νίκαιας, με το οποίο ζητεί 
την παραχώρηση θαλάμων νοσηλεί
ας του νοσοκομείου προκειμένου 
να γίνουν οι απαραίτητες τεχνικές 
παρεμβάσεις σιο πλαίσιο της έντα
ξης του νοσοκομείου κρατουμένων 
Κορυδαλλού στο ΕΣΥ και της επιστη
μονικής διασύνδεσής του με ίο Κρα
τικό Νίκαιας. Οι γιατροί του νοσοκο
μείου κατηγορούν την κυβέρνηση 
ότι «ξεφτιλίζει το διαχρονικό αίτημα 
των κοινωνικών κινημάτων για νέο 
σύγχρονο νοσοκομείο κρατουμένων 
ενχαγμένο στο ΕΣΥ και ότι επιβαρύ
νει παραπέρα και αφόρητα το νοσο
κομείο Νίκαιας, παρά την κραυγα
λέα υποχρημαιοδόιηση και υποστε- 
λέχωσή του, αναθέτοντάςτου μονο- 
μερώς, αποκλειστικά και αναγκαστι
κά, όλο το έργο προσφοράς περί
θαλψης στους κρατουμένους».
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1  65 προσλήψεις γιατρών στην 4η Υγειονομική
Περιφέρεια

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2018

Επιφάνεια: 534.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΟΦΙΑ EM Μ ΑΝΟΗΛΙΔΟΥ
semmanoilidou@e-typos.com

Τ
ο υπουργείο Υγείας προκη
ρύσσει την πλήρωση ειδι
κευμένων ιατρών, επί θητεία, 
κλάδου ιατρών ΕΣΥ της 4ης 
Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδο- 
νίας-Θράκης. Οι υποψήφιοι για τις 

θέσεις θα πρέπει να έχουν ελληνική 
ιθαγένεια, πλην όσων προέρχονται 
από κράτη-μέλη της Ε.Ε., άδεια άσκη
σης ιατρικού ή οδοντιατρικού επαγ
γέλματος, τίτλο αντίστοιχης με τη θέση 
ιατρικής ειδικότητας. Δεν απαιτείται 
όριο ηλικίας σύμφωνα με τις διατά
ξεις του άρθρου 4 του ν. 4528/2018 
όπως αντικαταστάθηκε το άρθρο 26 
«Προσόντα ιατρών» του ν. 1397/1983 
(ΑΊ 43). Α) Για την κατάληψη θέσης 
ειδικευμένου Ιατρού ΕΣΥ απαιτείται: 
α) για το βαθμό Επιμελητή Β’ η κατοχή 
του τίτλου ειδικότητας, β) για το βαθμό 
Επιμελητή Α’ η άσκηση ειδικότητας για 
δύο (2) τουλάχιστον χρόνια και γ) για 
το βαθμό Διευθυντή η άσκηση ειδι
κότητας για τέσσερα (4) τουλάχιστον 
χρόνια. Β) Για την κατάληψη θέσης 
Οδοντιάτρου ΕΣΥ απαιτείται: α) για 
το βαθμό Επιμελητή Β’ η άσκηση του 
επαγγέλματος για πέντε (5) χρόνια, β) 
για το βαθμό Επιμελητή Α’ η άσκηση 
του επαγγέλματος για εννέα (9) χρό
νια και γ) για το βαθμό Διευθυντή, η 
άσκηση του επαγγέλματος για δώδεκα 
(12) χρόνια.

Αίτηση
Η αίτηση-δήλωση υποψηφιότητας 
υποβάλλεται στην ηλεκτρονική διεύ
θυνση esydoctors.moh.gov.gr με τη 
χρήση των κωδικών εισαγωγής στο 
TAXISNET. Στην ανωτέρω ηλεκτρο
νική διεύθυνση οι ενδιαφερόμενοι θα 
μπορούν να αναζητούν οδηγίες για 
τη συμπλήρωση της ηλεκτρονικής 
αίτησης. Η προθεσμία υποβολής αι
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6; προσλήψεις γιατρών στην 
4η Υγειονομική Περιφέρεια
τήσεων στην ηλεκτρονική διεύθυνση 
esydoctors.moh.gov.gr αρχίζει στις 
10/1 /2019 ώρα 12 μ. και λήγει στις 
30/1/2019 ώρα 23:59.
Μέχρι την ημερομηνία λήξης της 
ηλεκτρονικής υποβολής της αίτησης 
υποψηφιότητας, ο/η υποψήφιος/α 
πρέπει να καταθέσει στη Διεύθυν
ση Ανθρώπινου Δυναμικού της 3ης 
ΔΥΠΕ Μακεδονίας (Αριστοτέλους 
16, Τ.Κ. 54623, Θεσσαλονίκη), αυ
τοπροσώπως ή με εξουσιοδοτημένο 
από αυτόν πρόσωπο ή να αποστείλει 
ταχυδρομικά, είτε με συστημένη επι
στολή είτε με εταιρία ταχυμεταφοράς, 
σε έντυπη μορφή τα δικαιολογητικά 
και εκτυπωμένο και υπογεγραμμένο 
αντίγραφο της υποβληθείσας ηλεκτρο
νικά αίτησης σε κλειστό φάκελο στον 
οποίο θα αναγράφεται η θέση για την 
οποία υποβάλλει υποψηφιότητα. Κάθε 
υποψήφιος μπορεί να υποβάλει υπο
ψηφιότητα σε μία (1) έως και πέντε (5) 
θέσεις ειδικευμένων ιατρών κλάδου 
ΕΣΥ που έχουν προκηρυχθεί από μία 
ΔΥΠΕ, με τις προσαραχθείσες θέσεις 
της 3ης και της 4ης ΔΥΠΕ να θεω
ρούνται ως θέσεις μιας ΔΥΠΕ. Στην 
αίτηση ο υποψήφιος δηλώνει υποχρε
ωτικά τη σειρά προτίμησης για κάθε 
θέση. Η υποβολή περισσοτέρων της 
μίας αιτήσεων-δηλώσεων για την ίδια 
θέση έχει ως συνέπεια τον αυτοδίκαιο 
αποκλεισμό του υποψηφίου από την 
περαιτέρω διαδικασία. ■

ΠΙΝΑΚΑΣ ΘΕΣΕΩΝ
Κέντρο Υγείας / Ειδικότητα θέσεις Η Κέντρο Υγείας / Ειδικότητα θέσεις Β Κέντρο Υγείας / Ειδικότητα θέσεις

Κ.Υ. Κάτω Νευοοκοπίου
ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΙΑ
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

Κ.Υ. Σερρών
ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΙΑ
ΜΑΙΕΥΠ ΚΗ-ΓΎΝΑΙΚΟΛΟΠ Α 
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ 
ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΙΑ 
ΜΑΙΕΥΤΙΚΗ ΓΎΝΑΙΚΟΛΟΠΑ

Κ.Υ. Δράμας
ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΙΑ 
ΟΡΘΟΠΑΙΔΙΚΗ 
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ 
ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΙΑ

ΜΑΙΕΥΤΙΚΗ ΓΎΝΑΙΚΟΛΟΠΑ 
ΟΡΘΟΠΑΙΔΙΚΗ 
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ 
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ

Κ.Υ. 25ης Μα
ΜΑΙ ΕΥΠ ΚΗ-ΓΎΝΑΙ ΚΟΛΟΠ Α 
ΡΕΥΜΑΤΟΛΟΓΙΑ

Κ.Υ. Νέων Μουδανιών
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ
ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΙΑ

Κ.Υ. Πρίνου
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ

ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ 
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

Κ.Υ. Ποίΐυκάσιοου
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

Κ.Υ. Νέων Μουδανιών
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

Κ.Υ. Σουφϋίου
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 

ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ
Κ.Υ. Νιγρίτας

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ
Κ.Υ. Εχίνου

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ
ΜΑΙΕΎΠΚΗ-ΓΎΝΑΙΚΟΛΟΠΑ
ΚΑΡΔΙΟΛΟΠΑ

Κ.Υ. Ξάνθης
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ 
ΟΡΘΟΠΑΙΔΙΚΗ 
ΜΑΙΕΎΠΚΗ-ΓΎΝΑΙΚΟΛΟΠΑ

Κ.Υ. Κομοτηνής
ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗ 
ΚΑΡΔΙΟΛΟΠΑ 
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ

ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ 

ΜΑΙΕΥΤΙΚΗ ΓΎΝΑΙΚΟΛΟΠΑ
ΠΠΙ Ιερισσού

ΓΕΝΙΚΗ ΙΑΤΡΙΚΗ ή ΠΑΘΟΛΟΓΙΑ 
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

ΓΕΝΙΚΗ ΙΑΤΡΙΚΗ ή ΠΑΘΟΛΟΓΙΑ 
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

ΠΠΙ ΦιΠτΙύρας
ΓΕΝΙΚΗ ΙΑΤΡΙΚΗ ή ΠΑΘΟΛΟΓΙΑ 

ΓΕΝΙΚΗ ΙΑΤΡΙΚΗ ή ΠΑΘΟΛΟΓΙΑ
Κ.Υ. Σοχού

ΓΕΝΙΚΗ ΙΑΤΡΙΚΗ ή ΠΑΘΟΛΟΓΙΑ 

ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

ΟΡΘΟΠΑΙΔΙΚΗ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΠΑ& 
ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΠΑ
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗΗϋηη
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗ

Κ.Υ. Κιδκίς
ΙΑΤΡΙΚΗ ΒΙΟΠΑΘΟΛΟΠΑ 
ΑΚΤΙΝΟΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΗ

Κ.Υ. Νέας Ζίχνης
ΠΑΙΔΙΑΤΡΙΚΗΣ



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αγώνας δρόμου για τα χρήματα των γιατρών
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Επιφάνεια: 939.33 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΓΠΝΑΙ ΔΡΟΜΟΥ ΕΝΝΕΑ ΗΜΕΡΠΝ ΓΙΛΤΑ 
ΑΕΡΤΑΤΠΝ ΓΙΑΤΡΠΝ-
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1  Αγώνας δρόμου για τα χρήματα των γιατρών
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Αγώνας δρόμου 
για ία χρήματα 
ίων γιατρών
Μέσα στις επόμενες εννέα ημέρες 
πρέπει να ολοκληρωθούν οι καταστάσεις, 
προκειμένου οι δικαιούχοι να προλάβουν 
να πληρωθούν στις 27 Δεκεμβρίου

ι

Tns
ΔΗΜΗΤΡΑΣ ΕΥΘΥΜΙΑΔΟΥ
defthimiadou@ethnos.gr

Ε
ννέα ημέρες έχουν στη διάθεσή 
τους οι υπηρεσίες των δημόσιων 
νοσοκομείων προκειμένου να 
ολοκληρώσουν τις καταστάσεις με τους 

δικαιούχους γιατρούς των αναδρομι
κών, ώστε να καταβληθούν τα χρήματα 
όσο το δυνατόν νωρίτερα.
Βέβαια οι γιατροί παραμέ
νουν πιο άτυχοι σε σύγκριση 
με τους άλλους εργαζομέ
νους που ανήκουν στα ειδικά μισθο
λόγια, όπως οι ένστολοι και οι δικαστι
κοί, αφού σε αυτούς έχουν ήδη κατα
βληθεί τα χρήματα από τα αναδρομικά. 
Οπως προκύπτει από την ενημέρωση 
της ηγεσίας του υπουργείου Υγείας, τα 
χρήματα στους γιατρούς θα δοθούν 
μάλλον σταδιακά, καθώς όποιο νοσο
κομείο ολοκληρώσει τη διαδικασία θα 
καταβάλει και τα αντίστοιχα ποσά στο 
ιατρικό προσωπικό νωρίτερα.
Πάντως το υπουργείο Υγείας επισημαί
νει ότι από την πλευρά του έχει ολο
κληρωθεί όλη η απαραίτητη προεργα
σία, ώστε να δοθούν τα χρήματα σε 
όλους τους γιατρούς το αργότερο μέχρι 
την ημερομηνία που ορίζει η τροπολο
γία που ψηφίστηκε από την κυβέρνηση. 
Να σημειωθεί ότι η καταβολή πρέπει 
να γίνει το αργότερο έως τις 2 7 Ιανου
άριου, όπως προβλέπει και η σχετική 
τροπολογία, ενώ η φορολόγηση θα 
γίνει μία φορά στο ποσό που θα κατα
βληθεί και θα είναι παρακράτηση σε 
ποσοστό 20%.
Γεγονός που σημαίνει ότι τα αναδρο
μικά δεν θα προστεθούν στο συνολικό 
εισόδημα των δικαιούχων, ώστε να

ξαναφορολογηθεί με βάση την κλίμα
κα. Ηδη πάντως το Γενικό Λογιστήριο 
του Κράτους έχει παραδώσει το κονδύ
λι των 189,5 εκατομμυρίων ευρώ (μει
κτά) στον κεντρικό κωδικό μισθοδοσί
ας του υπουργείου Υγείας, ενώ ήδη 
έχει δοθεί και η εντολή στις οικονομι
κές υπηρεσίες όλων των νοσοκομείων 
και των Υγειονομικών Περιφερειών 
(ΥΠΕ) να ξεκινήσουν τις γραφειοκρα

τικές διαδικασίες για την 
πληρωμή.
Με βάση τη διαδικασία που 
πρέπει να ακολουθηθεί, τα 

νοσοκομεία και οι ΥΠΕ θα πρέπει να 
υπολογίσουν τα αναδρομικά για κάθε 
δικαιούχο ξεχωριστά αλλά και να κα
ταρτίσουν τις σχετικές λίστες.
Οσες Υπηρεσίες προλάβουν να ολο
κληρώσουν τις διαδικασίες άμεσα και 
πριν από τις γιορτές, θα μπορέσουν να 
καταβάλουν στους γιατρούς τα ανα
δρομικά στις 2 7 Δεκεμβρίου, που είναι 
η τελευταία ημέρα του χρόνου για πλη
ρωμές από το Δημόσιο.

Οι άλλες ημερομηνίες
Οσες Υπηρεσίες όμως δεν ολοκληρώ
σουν τα γραφειοκρατικά, τα χρήματα 
θα τα καταβάλουν τον Ιανουάριο, είτε 
στις 13 είτε στις 27 Ιανουάριου που εί
ναι και η τελική ημερομηνία.
Να σημειωθεί ότι όσοι γιατροί είναι 
σήμερα συνταξιούχοι, αλλά ήταν εν 
ενεργεία από τον Νοέμβριο του 2014 
έως τον Δεκέμβριο του 2016, θα πλη
ρωθούν από τον ΕΦΚΑ, όπου και τα 
νοσοκομεία θα αποστείλουν τις σχετι
κές λίστες, ενώ το κονδύλι των 31,7 
εκατ. ευρώ έχει ήδη αποσταλεί από το 
υπουργείο Υγείας ώστε να κατανεμηθεί 
αναλόγως. Πάντως η καταβολή του

ΑΝΑΛΡΟΜΙΚΑ

SHUTTERSTOCK

Το κονδύλι των 
189,5 εκατομμυ
ρίων ευρώ έχει 
ήδη παραδοθεί 
από το Γενικό 
Λογιστήριο του 
Κράτους στον 
κεντρικό κωδικό 
μισθοδοσίας 
του υπουργείου 
Υγείας

χρηματικού ποσού θα γίνει εφάπαξ 
στους γιατρούς του ΕΣΥ, γιατρούς και 
οδοντιάτρους Δημόσιας Υγείας ΕΣΥ, 
επικουρικούς γιατρούς και ειδικευό
μενους γιατρούς, ενώ στις λίστες είναι 
και οι πρώην γιατροί του ΙΚΑ που έχουν 
ενταχθεί στο ΕΣΥ.
Αξιοσημείωτο είναι επίσης ότι, σύμφω
να με όσα έχουν δρομολογηθεί, ότι η 
καταβολή του ποσού θα γίνει με ξεχω
ριστή μισθοδοτική κατάσταση, όπου το

εν λόγω ποσό θα εμφανίζεται συνολι
κά για κάθε δικαιούχο, από τους εκκα- 
θαριστές των αρμόδιων Υπηρεσιών του 
υπουργείου Υγείας, των Αποκεντρω
μένων Διοικήσεων, των ΟΤΑ, των νο
σηλευτικών ιδρυμάτων και των ΥΠΕ. 
Οι καταστάσεις με τα ποσά αναλυτικά 
για κάθε δικαιούχο θα πρέπει να απο- 
στέλλονται στην Ενιαία Αρχή Πληρω
μής, ώστε να μπορούν να δοθούν στους 
δικαιούχους γιατρούς ·
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1  Κοιτώνας για τους συνοδούς από εργαζόμενους
νοσοκομείου

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2018

Επιφάνεια: 308.82 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κοιτώναβ για tous συνοδούε 
από εργαζόμενοι^ νοσοκομείου
ΚΟΙΤΩΝΑΣ φιλοξενίας για τους συνοδούς των 
ασθενών από άλλες πόλεις που νοσηλεύο
νται στο «Αγιος Δημήτριος» δημιουργήθηκε 
χάρη σε πρωτοβουλία και χρηματοδότηση του 
Σωματείου Εργαζομένων. Πρόκειται για ένα 
χώρο πίσω από το κυλικείο του νοσοκομείου, 
εμβαδού περίπου 50 τετραγωνικών, με δύο 
δωμάτια, τουαλέτα, λουτρό και μια υποτυπώδη 
κουζίνα όπου θα μπορούν να φιλοξενηθούν 
δωρεάν τέσσερις συνοδοί ασθενών, όπως ανέ
φερε στο ΑΜΠΕ ο πρόεδρος του Σωματείου 
Εργαζομένων του «Αγιος Δημήτριος», Δημή- 
τρης Μαυρόπουλος. Τα εγκαίνια του κοιτώνα, 
ο οποίος είναι ο πρώτος σε δημόσιο νοσοκο
μείο που δημιουργήθηκε με χρηματοδότηση 
από τους εργαζόμενους, θα γίνουν το μεσημέρι 
της Παρασκευής. Ο χώρος όπου στεγάζεται ο 
κοιτώνας κατά το παρελθόν χρησιμοποιήθηκε 
αρχικά ως κοιτώνας των αδελφών νοσοκόμων 
και στη συνέχεια στέγασε την τεχνική υπηρεσία 
και αργότερα είχε γίνει χώρος για τις καθα
ρίστριες.

Υπενθυμίζεται ότι στις αρχές Απριλίου 201 7 
ο «Ε.Τ.» είχε δημοσιεύσει ρεπορτάζ για την 
πρόθεση του Σωματείου Εργαζομένων να 
δημιουργήσει κοιτώνα φιλοξενίας. Είχε κα
ταθέσει για πρώτη φορά το σχετικό αίτημα 
στις 8 Ιανουάριου 2014. Το νοσοκομείο «Αγιος 
Δημήτριος» είναι ένα από σχετικά «μικρά» της

ΕΓΚΑΙΝΙΑ ΤΗΝ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 
ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 

«ΑΓΙΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ»

Θεσσαλονίκης. Ομως, το επιλέγουν πολλοί 
ασθενείς γιατί βρίσκεται στο κέντρο της πό
λης και έχει εξαιρετικούς γιατρούς. Σύμφωνα 
με τα στοιχεία του Σωματείου Εργαζομένων, 
το 2015 νοσηλεύτηκαν 11.031 ασθενείς. Το 
68% (7.496) ήταν από τη Θεσσαλονίκη και 
το 32% (3.562) από την υπόλοιπη Ελλάδα. 
Δηλαδή, ένας στους τρεις ασθενείς ή καλύτερα

δέκα ασθενείς την ημέρα ήταν από περιοχές 
εκτός Θεσσαλονίκης. Είναι χαρακτηριστικό ότι 
τη συγκεκριμένη χρονιά υπήρχαν ασθενείς από 
την Αθήνα, τον Πειραιά, την Κέρκυρα, την Κα
λαμάτα, ακόμη και από το... Ρέθυμνο. «Οπως 
καταλαβαίνετε, οι συγγενείς των συγκεκριμέ
νων ασθενών κάπου έπρεπε να μείνουν. Αν 
είχαμε προλάβει να φτιάξουμε τον ξενώνα, 
ορισμένοι από αυτούς θα μπορούσαν να μεί
νουν εκεί. Δωρεάν. Δεν θα αναγκάζονταν να 
πληρώνουν ξενοδοχεία», είπε ο πρόεδρος των 
εργαζομένων.

ΑΓΓΕΛΟΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ
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1  «Καμπανάκι» για το σύστημα των παραπομπών
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Επιφάνεια: 323.43 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Καμπανάκι» 
για ίο σύστημα 
ίων παραπομπών

Σ
τον αέρα είναι ακόμη 
το νέο σύστημα της 
Πρωτοβάθμιας Φροντί
δας Υγείας (ΠΦΥ) που περι

λαμβάνει τις ΤΟΜΥ και τον 
οικογενειακό γιατρό, λίγες 
ημέρες προτού 
εκπνεύσει το 
2018 και ξεκινή
σει το νέο εγχεί
ρημα. Παρότι ο 
θεσμός του οικογενειακού 
γιατρού δεν είναι ακόμη υπο
χρεωτικός μέχρι να βρεθεί το 
απαραίτητο ιατρικό προσω
πικό, οι γιατροί φοβούνται 
πως, όταν τελικά εφαρμοστεί 
το συστημάτων παραπομπών 
(από τον οικογενειακό σε ει
δικό γιατρό), οι ασθενείς θα 
υποβάλλονται σε απίστευτη 
ταλαιπωρία. Μάλιστα, οι για
τροί των Κέντρων Υγείας που 
προέρχονται από τα πρώην 
ΠΕΔΥ υπενθυμίζουν το πα- 
ράδειγματης Βρετανίας, όπου, 
παρότι έχει εφαρμοστεί το 
σύστημα των παραπομπών 
(gatekeeping) εδώ και χρόνια, 
απεδείχθη αποτυχημένο και 
σήμερα αναξηςείται λύση για 
τη βελτίωση των παρεχόμε
νων υπηρεσιών και την αλ
λαγή του μοντέλου εξυπηρέ
τησης. Οπως τονίζουν τα 
μέλη της Πανελλήνιας Ομο
σπονδίας Συλλόγων Επιστη
μονικού Υγειονομικού Προ
σωπικού ΕΟΠΥΥ-ΠΕΔΥ (ΠΟ- 
ΣΕΥΠΕΟΠΥΥ-ΠΕΔΥ): 
«Πρόκειται για μία από τις 
πολλές γνωστές μνημονιακές 
πολιτικές ξένων, υποτίθεται 
ειδικών τεχνοκρατών, όπως 
όλες εκείνες που ήδη αποκα
λύφθηκαν. Ηδη αναγνωρί
ζονται διεθνώς η αποτυχία 
και η επικινδυνότατα του 
συστήματος αυτού στη Μεγά
λη Βρετανία, όπου διερευνώ- 
νται τροποποιήσεις». Οπως 
εξηγούν οι γιατροί της Ομο
σπονδίας στην Ελλάδα, δεν 
υπάρχει η υποδομή,δηλαδή

επαρκής αριθμός γενικών 
ιατρών, σε αντίθεση με το 
μεγάλο αριθμό Ειδικών Ια
τρών, που διαθέτουμε. Δημι- 
ουργείται μια καινούργια 
αέναη γραφειοκρατική ταλαι- 

πορία για τον 
ασθενή πολί
τη».
Να σημειωθεί 
πως, όταν εφαρ

μοστεί το νέο σύστημα των 
παραπομπών για να επισκε- 
φθεί κανείς ειδικό γιατρό 
όπως ορθοπεδικό, ΩΡΑ, εν
δοκρινολόγο κ.ά., θα πρέπει 
πρώτα να επισκεφθεί τον 
οικογενειακό του γιατρό, ο 
οποίος, και αν το κρίνει, θα 
τους εκδώσει το απαραίτητο 
παραπεμπτικό. Το ίδιο θα 
ισχύει, βέβαια, και γιατις νο
σηλείες σε νοσοκομεία. 
Πάντως, οι γιατροί των Κέ
ντρων Υγείας μέσω της Ομο
σπονδίας Συλλόγων Επιστη
μονικού Υγειονομικού Προ
σωπικού ΕΟΠΥΥ-ΠΕΔΥ, έχουν 
προσφύγει στη Δικαιοσύνη 
ώστε να μη μετατραπούν σε 
οικογενειακούς γιατρούς χω
ρίς τη θέληση τους, όπως 
προβλέπει σχετική υπουργι
κή απόφαση.
Κατά τ’ άλλα, τα Κέντρα Υγεί
ας σε λίγες ημέρες αναμένε
ται να διαθέτουν λιγότερο 
ιατρικό προσωπικό, καθώς 
λήγει η ημερομηνία που έχει 
δοθεί στους γιατρούς του 
πρώην ΙΚΑ οι οποίοι σήμερα 
εργάζονται στα Κέντρα Υγεί
ας από το υπουργείο Υγείας 
για να κλείαουν τα ιδιωτικά 
τους ιατρεία και να παραμεί
νουν μόνο στο δημόσιο σύ
στημα. Ωστόσο, ο κλάδος 
βρίσκεται στα δικαστόρια, ενώ 
σήμερα εκδικάζονται τα ασφα
λιστικά μέτρα για 550 για
τρούς, από τους 800 που πρέ
πει να αποχωρήσουν στο 
τέλος του έτους.

Δ. ΕΥΘΥΜΙΑΔΟΥ

ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΣ
ΓΙΑΤΡΟΣ
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1  Κραυγή αγωνίας καρκινοπαθών
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Επιφάνεια: 662.62 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΜΒΟΛΙΚΗ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΣΤΗΝ ΕΙΣΟΔΟ ΤΟΥ ΑΧΙΛΛΟΠΟΥΛΕΙΟΥ

Κραυγή αγωνίας καρκινοπαθών
«Φοβόμαστε ότι θα προκόψουν κενά στις θεραπείες μας» λένε στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ - 
Εκκληση να παραμείνει ο επικουρικός γιατρός και να επισπευστούν οι προσλήψεις

Η χθεσινή συγκέντρωση καρκινοπαθών της Μονάδας Χημειοθεραπείας 
στην είσοδο του Νοσοκομείου είχε συμβολικό χαρακτήρα

Α
ψηφώντας το κρύο, με πρόσω
πα αυλακωμένα από τον πόνο 
και τη ψυχολογική πίεση που 
προκαλεί η ασθένεια, αλλά αποφασισμέ

νοι η φωνή τους να ακουστεί όσο πιο δυ
νατά γίνεται στα κέντρα λήψης των απο
φάσεων, περισσότεροι από 50 καρκινο
παθείς κάθε ηλικίας συγκεντρώθηκαν 
συμβολικά στην είσοδο του Νοσοκομεί
ου χθες το μεσημέρι, διεκδικώντας τη 
στελέχωση της Μονάδας Χημειοθερα
πείας με περισσότερους γιατρούς.

Ανθρωποι της διπλανής πόρτας, που 
μοιράζονται καθημερινά τα τελευταία 
χρόνια μεταξύ τους κοινές αγωνίες και 
ανησυχίες, ανέλαβαν με δική τους 
πρωτοβουλία να πραγματοποιήσουν 
αυτή τη συγκέντρωση, διότι θεώρησαν 
«πως έτοι μπορεί να πιέσουν τη διοίκη
ση του Αχιλλοπουλείου, αλλά και το υπ. 
Υγείας να επισπεύσει τις διαδικασίες 
αφενός για την πρόσληψη δεύτερου 
μόνιμου ογκολόγου στη Μονάδα και 
αφετέρου να παραμείνει ο επικουρι
κός γιατρός, του οποίου λήγει η σύμβα
ση αρχές Ιανουάριου», όπως τόνισαν 
στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ.

Από τη χθεσινή κινητοποίηση κράτη
σε αποστάσεις και δεν συμμετείχε ο 
Σύλλογος Καρκινοπαθών Ν. Μαγνη
σίας. Το γεγονός δεν πέρασε απαρατή
ρητο από τους ίδιους τους καρκινοπα
θείς, οι οποίοι δεν έκρυψαν την πικρία 
τους για αυτό. «Δεν είμαστε μέλη του 
Συλλόγου, αλλά είχαμε ενημερώσει 
εκπρόσωπο της διοίκησης του Συλλό
γου για την πρόθεσή μας να συγκεν
τρωθούμε για να διαμαρτυρηθούμε 
για την έλλειψη ιατρικού προσωπικού 
και για την αποχώρηση του επικουρι
κού γιατρού. Περιμέναμε στήριξη σ’ 
αυτό. Εμείς δεν υποκινούμαστε από 
κανέναν και ούτε θέλουμε να μας εμ
πλέκουν στις αντιπαραθέσεις τους. Αν
τιμετωπίζουμε με αξιοπρέπεια το πρό

βλημα υγείας που έχουμε και το μόνο 
που ζητάμε είναι να μην προκύψουν 
κενά στις θεραπείες μας», σχολίασε 
στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ η Ζέφη Κυριαζή 
από τα Λεχώνια, απαντώντας στις αιχ
μές που ακούστηκαν σε βάρος τους 
«περί υποκινούμενων κινητοποιήσε
ων» τόσο από τον διοικητή του ΓΝΒ, 
όσο και από την πλειοψηφία της Ενω
σης Νοσοκομειακών Γιατρών, που με
τά το δημοσίευμα του ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΥ, 
που μιλούσε για την κινητοποίηση των 
καρκινοπαθών, έσπευσε να βγει με 
ανακοίνωση αφήνοντας αιχμές σε βά
ρος του μόνιμου ογκολόγου γιατρού Γ 
Ρήγα.

Οι καρκινοπαθείς που συγκεντρώ
θηκαν χθες οτην είσοδο του Νοσοκο
μείου συνυπέγραψαν επιστολή με την 
οποία αφενός ζητούν την πρόσληψη 
τουλάχιστον δεύτερου μόνιμου ογκο- 
λόγου και αφετέρου την παραμονή 
του επικουρικού γιατρού Πρ. Μιχαηλί- 
δη, στον οποίο σημειωτέον παρακο- 
λουθούνται πολλοί από εκείνους που 
πήραν την πρωτοβουλία. Αφού συγ
κεντρωθούν και άλλες υπογραφές η 
επιστολή θα προωθηθεί οτο υπ. Υγεί
ας και στη διοίκηση του Αχιλλοπουλεί- 
ου.

«θέλουμε τον γιατρό μας...»
Η συνομιλία με τους ανθρώπους που 

διαβαίνουν καθημερινά το κατώφλι της 
Μονάδας Χημειοθεραπείας στην παλιά 
πτέρυγα του Νοσοκομείου είναι απο
καλυπτική. Ενώπιος ενωπίω... κοιτά- 
ζοντάς σε στα μάτια, μιλούν για τη σχέ
ση εμπιστοσύνης που έχουν αναπτύξει 
με τον γιατρό τους και το μόνο που ζη
τούν από την Πολιτεία είναι να ανανεω
θεί η σύμβασή του ως επικουρικού. 
«Εννοείται πως θα πρέπει το αρμόδιο 
υπουργείο να φροντίσει να ανανεώσει 
τη σύμβαση του επικουρικού γιατρού 
που μας παρακολουθεί. Είναι ένας άν
θρωπος που συνδράμει στο πρόβλημά 
μας, νοιάζεται για να έχουμε καλή ψυ
χολογία και προσπαθεί όσο μπορεί να 
βρίσκεται κοντά μας», επισήμανε στον 
ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ η Πόπη Κυρατλίδου.

Πιο πέρα ο Γιάννης Δήμου έχει έρθει 
να δηλώσει και αυτός «παρών» στη συγ
κέντρωση ως συνοδός ασθενούς. Η 
σύζυγός του Μαρία δίνει τη μάχη με τον 
καρκίνο από το 2017 και μόνο καλάλό- 
για έχει να πει τόσο για τον επικουρικό 
γιατρό της Μονάδας, όσο και για τον 
Γιώργο Ρήγα, που προΐσταται.

«Θα ήμουν πεθαμένη αν δεν είχα την 
υποστήριξη που έχω από τους για

τρούς και τους νοσηλευτές της Μονά
δας» μας είπε η Νίνα Τσαντού, που επί
σης την τελευταία τριετία δίνει με επιτυ
χία τον προσωπικό της αγώνα κόντρα 
στη νόοο. Σύμφωνα με την ίδια για να 
μπορεί να εξυπηρετήσει όλες τις ανάγ
κες των καρκινοπαθών η Μονάδα Χη
μειοθεραπείας του Νοσοκομείου θα 
πρέπει απαραιτήτως να δρομολογη
θούν οι προσλήψεις τουλάχιστον δύο 
γιατρών ακόμη.

Στο ίδιο μήκος κύματος και οι επιση
μάνσεις της Γεωργίας Γραμμένου και 
της Δήμητρας Μάρκου που έχουν κά
νει τη Μονάδα «δεύτερο σπίτι τους» με
τά το σοβαρό πρόβλημα υγείας που αν
τιμετώπισαν, αλλά και ο Νίκος Παπαγ- 
γελάκος ο οποίος στηρίζοντας τη σύζυ
γό του στις θεραπείες που κάνει επι
σκέπτεται συχνά τη Μονάδα και βλέ
πει, όπως τόνισε, από κοντά τον αγώνα 
που δίνουν γιατροί και νοσηλευτικό 
προσωπικό, προκειμένου να εξυπηρε
τήσουν όλα τα περιστατικά. «Αγωνιζό
μαστε για να παραμείνει ο επικουρικός 
γιατρός και να προσληφθεί και άλλος. 
Στα λόγια μπορεί να δίνονται διαβεβαι
ώσεις, όμως μέχρι να γίνουν πράξεις, 
δεν πρόκειται να επαναπαυτούμε».

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ

44
Ζεφη
Κυριαζή
Δεν υποκινού
μαστε από κα
νέναν. Να στε
λεχωθεί η 
Μονάδα 
ζητάμε

Νίνα Τσαντού
Οι ανάγκες 
έχουν αυξη
θεί, χρειάζον
ται τουλάχι
στον άλλοι 
δύο γιατροί 
στη Μονάδα

Πόπη
Κυρατλίδου
Εννοείται πως 
πρέπει το αρ
μόδιο Υπουρ
γείο να ανανε- 
ώσει τη σύμβα
ση του επικου
ρικού γιατρού

Λάμπρος
Κουκούλης
θέλουμε να 
στελεχωθεί η 
Μονάδα με 
επιπλέον προ
σωπικό

Δήμητρα 
Μάρκου
Πρέπει να κα
ταλάβουν όλοι 
την αγωνία 
μας
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1  ΣΤΗ ΣΑΜΟ ΤΟ ΝΕΟ ΚΡΟΥΣΜΑ: Οι παιδιατρικές
κλινικές του ΕΣΥ εκπέμπουν SOS

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2018

Επιφάνεια: 144.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΗ ΣΑΜΟ ΤΟ ΝΕΟ ΚΡΟΥΣΜΑ

Οι παιδιατρικές κλινικές 
του ΕΣΥ εκπέμπουν SOS
Σε επιδημία εξελίσσεται η αδυναμία λει
τουργίες παιδιατρικών κλινικών του ΕΣΥ ανά 
τη χώρα εξαιτίαβ ελλείψεων σε γιατρούε. 
Τελευταίο... κρούσμα, το Νοσοκομείο Σάμου 
όπου έχει απομείνει μόνο μία παιδίατροβ μετά 
την παραίτηση και ms τελευτάias επικουρικήβ 
ιατρού. Μετά την εξέλιξη αυτή η διοίκηση 
του νοσηλευτικού ιδρύματοβ παραδέχεται σε 
ανακοίνωσή της ότι «η λειτουργία Tns κλινικήε 
καθίσταται πλέον προβληματική», υποστηρί- 
zovtos ότι «εξαντλήθηκε κάθε πιθανή δυνα
τότητα ενίσχυσης του τμήματοε».
Μοιραία ο ιδιωτικός τομέαε γίνεται για μία 
ακόμη φορά μονόδρομοε, καθώε τα παιδιά 
παραπέμπονται αναγκαστικά σε ιδιώτεε παι- 
διάτρουβ. Οι εργαζόμενοι του νοσοκομείου, 
πάντωβ, αντιμετωπίζουν το τεράστιο αυτό 
κενό που έχει προκόψει cos την «κορυφή 
του παγόβουνου». Υπό tis ουνθήκεε aures, 
Βρίσκονται σε κινητοποιήσεις απαιτώνταε 
άμεση λύση για την παιδιατρική κλινική και 
αναδεικνύονταε παράλληλα τα ανάλογα προ
βλήματα που αντιμετωπίζουν σχεδόν όλα τα 
τμήματα του Νοσοκομείου Σάμου. 
Υπενθυμίζεται ότι ans apxes Νοεμβρίου έγινε 
γνωστό ότι σε οριακή κατάσταση βρίσκεται 
και η παιδιατρική κλινική του Νοσοκομείου 
Ζακύνθου έπειτα από την παραίτηση τεσσά
ρων γιατρών.
Εξ αυτών, ο τελευταίοβ - ο onoios σημειωτέ- 
ον προσφέρει tis υπηρεσίεβ του αναγνωρίζο- 
vtos την κρισιμότητα Tns κατάστασης - είναι 
ο διευθυντήβ του τμήματοβ. Ομωε, από μέρα 
σε μέρα αναμένεται η έκδοση ms συνταξιο- 
δότησήε του, χωρίβ στο μεταξύ να έχει βρε
θεί ο αντικαταστάτης του.
Μάλιστα, για να μην ανασταλεί η εφημέρευση 
ms κλινικήβ, npos το παρόν σηκώνουν το 
«φορτίο» επισκέπτεβ παιδίατροι, των οποίων 
η οργανική tous θέση είναι στα ιατρεία ΠΕΔΥ 
του νησιού.
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1  Το άτμισμα δεν είναι κάπνισμα
Πηγή: ΕΥΡΩΟΙΚΟΝΟΜΙΑ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Επιφάνεια: 313.64 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΕΕΗΤ

Ο πρόεδρος του ΣΕΕΗΤ, 
κ. Πόνος Παναγιωτόπουλος.

Το άτμισμα δεν είναι κάπνισμα
Στην εκστρατεία ενημέρωσης της κοι
νής γνώμης για όλα τα επιστημονικά δε
δομένα που αφορούν στο άτμισμα, 
αναφέρθηκε ο πρόεδρος του Συνδέ
σμου Ελληνικών Επιχειρήσεων Ηλε
κτρονικού Τσιγάρου, Πάνος Παναγιωτό- 
πουλος , χαρακτηρίζοντας επικίνδυνη 
για τη δημόσια υγεία, την πολιτική που 
ακολουθεί η ελληνική πολιτεία.
«Στην χώρα με τους περισσότερους κα
πνιστές στην Ευρώπη, όπου θρηνούμε 
ετησίως 15,000 θανάτους σχετιζόμε- 
νους με το κάπνισμα, η ελληνική πολι
τεία επί της ουσίας διώκει το άτμισμα, 
την επιλογή δηλαδή 400,000 ατμιστών

να μειώσουν την βλάβη που τους προ- 
καλεί το κάπνισμα στην υγεία τους», εί
πε στη συνέντευξη τύπου την Τρίτη 11 
Δεκεμβρίου, ο κ. Παναγιωτόπουλος, 
επισημαίνοντας πως στην χώρα μας 
εφαρμόζεται το πλέον αναχρονιστικό, 
αυστηρό και παράλογο νομοθετικό 
πλαίσιο στην Ευρώπη, με την απουσία 
σοβαρής διαβούλευσης για ένα τόσο 
κρίσιμο ζήτημα δημόσιας υγείας. 
Συνεχίζοντας , ο επικεφαλής του ΣΕΕ
ΗΤ, εστίασε στην ολοκληρωτική απαγό
ρευση κάθε μορφής ενημέρωσης των 
πολιτών, με την απαγόρευση ατμίσμα- 
τος σε όλους τους δημόσιους χώρους,

την φορολογική εξίσωση των προϊόντων 
ατμίσματος με τα παραδοσιακά και νέα 
καπνικά προϊόντα, αλλά και την πρό
σφατη απαγόρευση κυκλοφορίας, με 
σχετική εγκύκλιο, μη - νικοτινούχων 
υγρών αναπλήρωσης.
Μάλιστα, προσφεύγει στο Συμβούλιο 
της Επικράτειας, ζητώντας την ακύρω
ση εγκυκλίου του υπουργείου Υγείας η 
οποία ουσιαστικά απαγορεύει τη χρήση 
μη νικοτινούχων σκευασμάτων, ενώ βα
σική στόχευση της προσφυγής, θα εί
ναι ο νόμος 4419/2016, που δεν μετα
χειρίζεται ισότιμα τον κλάδο ηλεκτρονι
κού τσιγάρου.
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1  Μόνιμη η επιδείνωση των όρων
ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2018

Επιφάνεια: 159.23 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ

Μόνιμη η επιδείνωση των 
όρων ιατροφαρμακευτικής 
περίθαλψης

0 προϋπολογισμός σηματοδοτεί «πως η επιδείνωση των ό
ρων παροχής, πρόληψης, θεραπείας και ιατροφαρμακευτικής 
περίθαλψης του λαού όχι μόνο δεν είναι προσωρινή, αλλά έχει 
μόνιμο χαρακτήρα και θα κλιμακωθεί», επισήμανε ο βουλευτής 
του ΚΚΕ Γιώργος Λαμπρούλης.

Οπως ανέφερε, τα στοιχεία του προϋπολογισμού δείχνουν 
«συνέχιση της δραστικής μείωσης των κρατικών δαπανών (...) 
μειώνεται για το 2019 η επιχορήγηση των νοσοκομείων κατά 
65 εκατομμύρια και μετακυλίονται όλα αυτά στους εργαζόμε
νους, είτε έμμεσα είτε άμεσα». «Για παράδειγμα, κράτος και α
σφαλιστικά ταμεία πληρώνουν για φάρμακα 57,7% λιγότερα, ε
νώ οι ασφαλισμένοι πληρώνουν κατά 43,1% περισσότερο σε 
σχέση με το 2009».

Οπως τόνισε, σύμφωνα με τα στοιχεία του θμηνου «ο ΕΟΠΥΥ 
θα έπρεπε να πληρώσει 85% της δαπάνης για τα φάρμακα της 
θετικής λίστας και οι ασφαλισμένοι το 15%. Με τα κόλπα, ό
μως, της ασφαλιστικής τιμής και του χαρατσιού του ενός ευρώ 
ανά συνταγή, η αναλογία έφτασε στο 66% για τον ΕΟΠΥΥ και 
34% για τους ασθενείς».

Ακόμα, «κόβετε την επιδότηση των αποζημιούμενων φαρ
μάκων όσων έπαιρναν το ΕΚΑΣ, το οποίο κόβεται και αυτό μέ
σα στο 2019. Προβλέπεται ή δεν προβλέπεται στο Μεσοπρό
θεσμο Πρόγραμμα η μη εφαρμογή της μηδενικής συμμετο
χής;...», διερωτήθηκε, τονίζοντας ότι στόχος είναι «ο περιορι
σμός της κρατικής χρηματοδότησης σε ένα βασικό πακέτο ε
λάχιστων παροχών, αναντίστοιχο των πραγματικών και σύγχρο
νων αναγκών του λαού».

Επισήμανε, ακόμα, ότι από τα στοιχεία του προϋπολογισμού 
στην Υγεία προκύπτει η συνέχιση ανατροπής των εργασιακών 
σχέσεων με τη διατήρηση και ενίσχυση των κακοπληρωμένων 
και πρόσκαιρων ευέλικτων μορφών εργασίας.

«Αυτή την πολιτική δεν τη δεχόμαστε. Την απορρίπτουμε», 
τόνισε καλώντας σε ενίσχυση της οργανωμένης πάλης «για έ
να αποκλειστικά κρατικό σύστημα Υγείας, σύγχρονο, καθολικό 
και απολύτως δωρεάν, χωρίς καμία επιχειρηματική δράση, έτσι 
ώστε οι υπηρεσίες Υγείας - Πρόνοιας να αποτελούν κατοχυρω
μένο κοινωνικό δικαίωμα και όχι ακριβοπληρωμένο εμπόρευμα». 
Γιατί, όπως είπε, «ρεαλιστικό για το ΚΚΕ από τη σκοπιά των λαϊ
κών αναγκών είναι οι τεράστιες δυνατότητες της επιστήμης, της 
τεχνολογίας (...) να μπουν σχεδιασμένα στην υπηρεσία για την 
προάσπιση, βελτίωση και αποκατάσταση της υγείας του λαού».
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1  Νέος εξοπλισμός 300 χιλιάδων ευρώ για το
Νοσοκομείο Κομοτηνής

Πηγή: ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ ΤΗΣ
ΘΡΑΚΗΣ

Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2018

Επιφάνεια: 368.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέος εξοπλισμός 
300 χιλιάδων ευρώ 
για χο Νοσοκομείο 
Κομοτηνής

Ο 6
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1  Νέος εξοπλισμός 300 χιλιάδων ευρώ για το Νοσοκομείο Κομοτηνής
Πηγή: ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ ΤΗΣ

ΘΡΑΚΗΣ
Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Νέος εξοπλισμός 300 χιλιάδων ευρώ για χο Νοσοκομείο Κομοτηνής
Μέσω της αποζημίωσης που έλαβε το Ελληνικό Δημόσιο από τον εξωδικαστικό συμβιβασμό με τη Siemens

Θα συνεχιστούν οι εργασίες στο οικόπεδο του νέου Νοσοκομείου το 2019, με ελπίδα να ξεκινήσει και η 
ανέγερση του κτιρίου

Τ
ο νέο νοσοκομείο της Κομο
τηνής είναι προ των πυλών, 
σημείωσε σε δηλώσεις του ο 
κ. Φιλιππίδης, ο οποίος ανέφερε 

πως με το ξεκίνημα του 2019 θα 
συνεχίσουν και θα επεκταθούν οι 
εργασίες στο οικόπεδο όπου θα 
δημιουργηθεί στην περιοχή της Αΐ- 
γείρου, και θα αρχίσει η ανέγερσή 
του κτιρίου.

Όμως το νοσοκομείο μέχρι να με
ταφερθεί συνεχίζει να λειτουργεί 
στις υπάρχουσες εγκαταστάσεις, 
και μάλιστα είχε μια ευχάριστη 
εξέλιξη προμήθειας εξοπλισμού, 
μέσω του εξωδικαστικού συμβιβα
σμού που έχει κάνει το Ελληνικό 
Δημόσιο με την Siemens.

Έτσι στο πλαίσιο αποζημίωσης 23 
εκ. ευρώ έχει πάρει ένα κομμάτι 
300 χιλιάδων ευρώ, με τα οποία θα 
προμηθευτεί δύο υπέρηχους uyn- 
λής ευκρίνειας, έναν υστερογρά-

φο, ένα μηφιακό μαστογράφο και 
ένα πλήρες σύστημα γαστροσκό- 
πησης και κολονοσκόπησης.

Η διαδικασία για την προμήθεια 
του εξοπλισμού θα προχωρήσει

στις αρχές της χρονιάς, με τον κ. 
Φιλιππίδη να σημειώνει πως αυτός 
είναι απαραίτητος, και συμπληρώ
νει το παζλ ανανέωσης όλου του 
ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού 
του Νοσοκομείου, που είχε αρχίσει

από πέρυσι.
«πιστεύουμε πως το 2019 το νο
σοκομείο Κομοτηνής θα έχει έναν 
σύγχρονο ιατροτεχνολογικό εξο
πλισμό σε όλες τις κλινικές, κάτι 
που είναι πολύ σημαντικό για την

ποιοτική αναβάθμιση των υπηρε
σιών του.

Εξελίξεις με τα αναδρομικά 
των γιατρών

Την παρασκευή υπήρξαν εξελίξεις 
και με τα αναδρομικά των γιατρών, 
με το υπουργείο να ζητά ενημέρω
ση για το ύμος των αναδρομικών 
που οφείλονται από το Νοσοκο
μείο Κομοτηνής προς ιατρούς στο 
Νοσοκομείο και τα Κέντρα Υγείας.

Το ποσό ανέρχεται στο 1.200.000 
ευρώ και έχει σταλεί στο υπουρ
γείο, ώστε να γίνει η πίστωση του 
στο Νοσοκομείο και αυτό με τη 
σειρά του να το καταβάλλει στους 
δικαιούχους.

πρόκειται για αναδρομικά 25 μη
νών, τα οποία αναμένεται να κατα
βληθούν στις αρχές του 2019.
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1  Έτοιμος ο πρώτος δωρεάν κοιτώνας συνοδών
ασθενών! Πρώτος δωρεάν κοιτώνας

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,12 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2018

Επιφάνεια: 265.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟΝ ΑΠΟ ΔΗΜΗΤΡΙΟ

Έτοιμος ο πρώτος δωρεάν 
κοιτώνας συνοδών ασθενών!
Κοιτώνας φιλοξενίας για τους συνοδούς των ασθενών από άλλες πόλεις, που νοσηλεύονται στο 
"Άγιος Δημήτριος" δημιουργήθηκε από το Σωματείο Εργαζομένων του νοσοκομείου. ΣΕΛ 12

Πρώτος δωρεάν κοιτώνας
για συνοδούς ασθενών σε νοσοκομείο
Χάρη στο Σωματείο Εργαζομένων «Άγιος Δημήτριος»

Κοιτώνας φιλοξενίας για τους συνοδούς των ασθενών από άλλες πόλεις, 
που νοσηλεύονται στο "Άγιος Δημήτριος" δημιουργήθηκε χάρη σε πρωτο
βουλία και χρηματοδότηση του Σωματείου Εργαζομένων του νοσοκομεί
ου.
Πρόκειται για έναν χώρο πίσω από το κυλικείο του νοσοκομείου, εμβαδού 
περίπου 50 τετραγωνικών με δύο δωμάτια, τουαλέτα, λουτρό και μια υπο
τυπώδη κουζίνα όπου θα μπορούν να φιλοξενηθούν δωρεάν τέσσερις συ
νοδοί ασθενών που νοσηλεύονται στο νοσοκομείο, όπως ανέφερε στο 
ΑΠΕ-ΜΠΕ ο πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων του "Άγιος Δημή- 
τριος", Δημήτρης Μαυρόπουλος. Τα εγκαίνια του κοιτώνα, ο οποίος είναι 
ο πρώτος σε δημόσιο νοσοκομείο που δημιουργήθηκε με χρηματοδότηση 
από τους εργαζόμενους, θα γίνουν στις 21 Δεκεμβρίου στη μία το μεσημέ
ρι.
Ο χώρος όπου στεγάζεται ο κοιτώνας κατά το παρελθόν χρησιμοποιήθηκε 
αρχικά ως κοιτώνας των αδελφών νοσοκόμων και στη συνέχεια στέγασε 
την τεχνική υπηρεσία και αργότερα είχε γίνει χώρος για τις καθαρίστριες. 
"Οκτώ χρόνια προσπαθούσαμε να κάνουμε έναν κοιτώνα για τους συνο
δούς των ασθενών, γιατί δεν θέλαμε να βλέπουμε ηλικιωμένους ανθρώ
πους να κοιμούνται στο δάπεδο ή στις καρέκλες στους διαδρόμους του νο
σοκομείου και να μην μπορούν να κάνουν μπάνιο. Το κυριότερο είναι ότι 
η διαμονή των συνοδών θα είναι δωρεάν και θα τους παρέχουμε παντό
φλες μιας χρήσης, νυχτικά και πυτζάμες και ακόμη θα πληρώνουμε τους 
λογαριασμούς κοινής ωφέλειας του Κοιτώνα. Ο χώρος παραχωρήθηκε από 
την διοίκηση του Νοσοκομείου και σε αυτό βοήθησε ο διοικητής της 3ης 
Υγειονομικής Περιφέρειας (ΥΠΕ) Γιώργος Κίρκος.
Η δημιουργία του κοιτώνα χρηματοδοτήθηκε από το Σωματείο Εργαζομέ
νων. Η Τεχνική Υπηρεσία του Νοσοκομείου συνέβαλε με προσωπική ερ
γασία και επίσης βοήθησαν το ΚΕΘΕΑ Προμηθέας, το Επαγγελματικό Αύ- 
κειο (ΕΠΑΛ) Ωραιοκάστρου, επίσης ένα ποσό έδωσε το υπουργείο Μακε- 
δονίας-Θράκης, χάρη στην κ. Νοτοπούλου, ενώ ο βουλευτής Γιάννης Αμα- 
νατίδης βοήθησε να δοθούν δωρεάν κάποια υλικά. Επίσης μας βοήθησε ο 
πάτερ Απόστολος από την εκκλησία Κυρίλλου και Μεθοδίου του Εύο
σμου" ανέφερε ο κ. Μαυρόπουλος.
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1  Στάση εργασίας σήμερα στο Νοσοκομείο Σάμου
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Επιφάνεια: 94.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στάση εργασίας σήμερα 
στο Νοσοκομείο Σάμου

Σε τετράωρη στάση εργασίας (11 π.μ. - 3 μ.μ.) και συγκέντρωση στις 
11 π.μ. στην κεντρική είσοδο του Νοσοκομείου Σάμου προχωρά σήμερα 
ο Σύλλογος Εργαζομένων του νοσοκομείου, αντιδρώντας στο κλείσι
μο της παιδιατρικής κλινικής και άλλων τμημάτων του νοσοκομείου
και καταγγέλλοντας την ασφυκτική και επικίνδυνη κατάσταση που έ
χει διαμορφωθεί για εργαζόμενους και ασθενείς. Κάλεσμα συμμετοχής 
στην κινητοποίηση απευθύνει το Εργατικό Κέντρο Σάμου.

«Η έλλειψη παιδιάτρων δημιουργεί σοβαρά προβλήματα εκτός της 
παιδιατρικής κλινικής και στην μαιευτική κλινική (...) Λόγω αυτής της κα
τάστασης δεν γίνονται πλέον τακτικοί και υποχρεωτικοί εμβολιασμοί σε 
όλα τα παιδιά», καταγγέλλει ο Σύλλογος. Από την έλλειψη προσωπικού 
κινδυνεύουν να κλείσουν και άλλα τμήματα και υπηρεσίες του νοσοκο
μείου. Η ΜΕΘ με τέσσερις γιατρούς έχει αναπτύξει τέσσερα κρεβάτια, 
ενώ το νοσηλευτικό προσωπικό παραμένει ελάχιστο και πολύ κάτω α
πό το προβλεπόμενο όριο.

«Η κατάσταση είναι εκρηκτική, όλοι οι εργαζόμενοι είναι κατάκοποι 
και εξουθενωμένοι», σημειώνει ο Σύλλογος, ενώ στη δύσκολη καθημε
ρινότητα έχει προστεθεί και το Μεταναστευτικό - Προσφυγικό, το οποίο 
επιβαρύνει την κατάσταση, αφού η κυβέρνηση με τη συμφωνία που έ
χει υπογράψει με την ΕΕ και την Τουρκία κρατάει εγκλωβισμένους στα 
νησιά χιλιάδες μετανάστες, ανθρώπους με σοβαρά προβλήματα υγεί
ας, που ζουν κάτω από άθλιες συνθήκες.
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1  Χρηματοδοτεί με 5,606 εκ. ευρώ τη λειτουργία 1 1
ΤΟΜΥ

Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-12-2018

Επιφάνεια: 240.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ε.Π. «ΗΠΕΙΡΟΣ 2014-2020»
Χρηματοδοτεί με 
5,606 εκ. ευρώ τη 

λειτουργία 11 ΤΟΜΥ
Σελ.5
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1  Χρηματοδοτεί με 5,606 εκ. ευρώ τη λειτουργία 1 1 ΤΟΜΥ
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-12-2018

Ε.Π. «ΗΠΕΙΡΟΣ 2014-2020»
Χρηματοδοτεί με 5,606 εκ. ευρώ τη 

λειτουργία 11 Τοπικών Ομάδων Υγείας
Με απόφαση του Περιφερειάρχη Ηπείρου δόθηκε από την ΕΥΔ Ε.Π. «Ήπειρος 2014-2020» στη 

δημοσιότητα η πρόσκληση για την «Παροχή υπηρεσιών Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας από τις 
Τοπικές Ομάδες Υγείας (ΤΟΜΥ) στην Περιφέρεια Ηπείρου».

Η πρόσκληση - συνολικής δημόσιας δαπάνης 5.606.895 ευρώ - αφορά στη σταδιακή χρηματο
δότηση των ΤΟΜΥ στην Περιφέρεια Ηπείρου. Ο σχεδιασμός του Υπουργείου Υγείας προβλέπει, για 
την Περιφέρεια Ηπείρου τη λειτουργία 11 ΤΟΜΥ με φορέα λειτουργίας την 6η ΥΠΕ.

Μετά την έναρξη πιλοτικής λειτουργίας των ΤΟΜΥ, προβλέπεται η ένταξη πράξεων χρηματοδό
τησής τους από το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα Ήπειρος 2014-2020.

Η διάρκεια χρηματοδότησης λειτουργίας 
κάθε ΤΟΜΥ από το Ε.Π. Ήπειρος 2014-2020 
προβλέπεται για 3 έτη, με ημερομηνία έναρξης 
τις 15/1/2019.

Ειδικότητες και αριθμός μελών ΤΟΜΥ: 
Οικογενειακοί Ιατροί/Παθολόγοι: από 11 ως 

44
Οικογενειακοί Παιδίατροι: έως 11 
Νοσηλευτές: 22 
Επισκέπτες Υγείας: 22 
Κοινωνικοί Λειτουργοί: 11 
Διοικητικό Προσωπικό: 22 
Σύνολο Προσωπικού για 11 ΤΟΜΥ: από 33 

ως 132 (ανά ΤΟΜΥ ο ελάχιστος αριθμός μελών 
είναι 3 άτομα και ο μέγιστος 12 άτομα).
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